
Raseklubben for Portugisisk Vannhund 

Innkalling 
Årsmøte 2025 

 

Dato: 10.04.2025 kl 19:00 

Sted:  Digitalt, på Teams 
  

 
 

Dagsorden 

 

1.  Konstituering av årsmøtet 

1.1 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Forslag til vedtak:  Konstituering av årsmøtet.  

 

Vedtak:  

 

              1.2 Valg av ordstyrer 

 

Forslag til vedtak:  

 

Vedtak:  

 

              1.3 Valg av referent 

 

Forslag til vedtak:  

 

 

Vedtak:  

 

              1.4 Valg av tellekorps 

                      Forslag:  

Navn:  

Navn:  

 

Vedtak:   

 

 

 

               1.5 Valg av to personer til å signere protokoll 

Forslag: 

 

 

Vedtak 

 

 



 

2.  Årsberetning for 2024 

 

Styret har i 2024 bestått av 

Leder:                 Nina Kilbane (2024-2026) 

Nestleder:             Mona Lindrupsen (2023-2025) 

Styremedlemmer:  Line Gran Solberg (2023-2025) 

Elin Flaaten (2024-2026) 

           Hilde Øieren (2024-2026) 

Varamedlemmer:   Nina Botterli (2024-2025)  

Bente Ekse Torsvik (2024-2025)   

           

Styret har i 2024 avholdt 9 styremøter, behandlet 109 saker og et møte er fysisk avholdt i 

januar 2024. Referatene er lagt ut på Raseklubbens hjemmeside.   

 

Rasespesialen 2024 

Rasespesialen 2024 ble avholdt på Sigernessjøen Familiecamping 21.06-23.06.24 i nærheten 

av Kongsvinger. Dommer var Peter Schmidt fra Tyskland, han er spesialdommer for 

Portugisisk Vannhund. Antall påmeldte hunder på rasespesialen 2024 var 30. 

 

Offisielle resultater finner du her. 

Våt hund resultater finner du her. 

Valp resultater finner du her. 

 

 

Forslag til vedtak:  

 

   

Vedtak:  

 

 

3. Regnskap for 2024 med revisjonsberetning 

 

 

Forslag til vedtak:  

 

 

Vedtak:  

 

 

 

4.  Handlingsplan for 2025 

 

Raseklubbens viktigste oppgave er å forvalte det daglige ansvaret for å ta best mulig vare på 

rasen, og bidra til at portiseiere og hunder har gode liv sammen. For en klubb drevet av 

frivillighet er det viktig å prioritere realistisk og passe på at kjerneoppgavene blir ivaretatt 

først. 

 

Dette handler om: 

https://www.portugisisk-vannhund.no/
https://www.dogweb.no/utstilling-resultatvisning/utstilling/240370/search?raid=758
https://www.dogweb.no/utstilling-resultatvisning/utstilling/240755/search?raid=758
https://www.dogweb.no/utstilling-resultatvisning/utstilling/240753/search?raid=758


●  Den årlige rasespesialen i kombinasjon med aktivitetshelg 

●  Videreutvikling av vannarbeidet, herunder godkjenning i NKK 

●  Det langsiktige arbeidet med å ivareta portisenes helse og særpreg 

 

 

På denne bakgrunn foreslår styret å prioritere følgende for 2025: 

 

Komiteer: 

Styret vil fortsette arbeidet med å vitalisere de ulike komiteene. Dette gjelder 

utstillingskomiteen, helsekomiteen og vannkomiteen.  

Vannarbeid er en kjerneaktivitet for raseklubben.  

Vannkomiteen vil også i år invitere til vannarbeidssamling i løpet av sommeren, og fortsette 

samarbeidet med den svenske raseklubben. 

Fortsette med godkjenning av vannarbeid i NKK. 

Utstillingskomiteen skal jobbe med den årlige rasespesialen og skal håndtere andre saker og 

henvendelser når det gjelder utstillingsspørsmål. 

Helsekomiteen vil jobbe aktivt med informasjon og oppdatering av all relevant 

helseinformasjon samt avlsprogram som NKK utvikler p.t.  Hjemmesiden skal oppdateres i 

henhold til denne informasjonen slik at valpekjøper og hundeeiere kan holde seg oppdatert.  

 

 

 

Forslag til vedtak:  

 

 

Vedtak:  

 

 

5.  Budsjett 2025 

 

Se eget vedlegg.  

 

 
Forslag til vedtak: 

 

 

Vedtak:  

 

 

6.  Innmeldte saker fra styret eller medlemmer 

    

A) Forslag til endring av funksjonstid for vararevisor fra 1 år til 2 år. Revisor på valg i 

oddetallsår og vararevisor på partallsår, slik at de ikke velges begge på samme år. 
 

Forslag til vedtak: 

 

 



Vedtak: 
 

B) Styret har oppdatert klubbens lover, disse må godkjennes på årsmøtet.  

 

Forslag til vedtak: 

 

 

Vedtak: 

 

7.  Behandling av kontingent 

Forslag til endring fra kr 330,- til kr 350,- per år. 

 

Forslag til vedtak: 

Kontingenten økes med kr 20,- . 

 

Vedtak:  

 

 

8.  Valg 

8.1 Valg av nestleder, styre og varamedlemmer 

(Innstillingen fra valgkomiteen er vedlagt) 

 

Styret Valgkomiteens innstilling Andre valgbare kandidater 

Nestleder (2 år) Elin Flaaten (2025-2 år) Hege Skomedal 

Styremedlem (2 år) Line Gran Solberg (2025-2 
år) tar gjenvalg 

Marte Aursand 
 

Styremedlem (1 år, evt 
suppleringsvalg) 

Dersom Elin Flaaten blir 
valgt som nestleder, fylles 
denne posisjonen av 
kandidaten med nest flest 
stemmer fra valget som 
styremedlem (2025-1 år). 

 

Varamedlem (1 år) Bente Ekse Torsvik (2025 - 1 
år), tar gjenvalg 

Berit Jølle Grindvoll 

Varamedlem (1 år) Nina Botterli (2025 - 1 år), 
tar gjenvalg 

 

 

 

Følgende ble valgt: 

 

8.2  Valg av valgkomité 

 

Valgkomitè Valgkomiteens innstilling Andre valgbare kandidater 

Leder Lotte Werner Pettersen 
(2025- 2 år), tar gjenvalg 

Even Storskogen Prydz 

Medlem Jørgen Johannessen (2025 
- 1 år), (ny) 

 



Medlem Runi Kristiansen (2025 - 1 
år) (ny) 

 

Varamedlem   

 

 

 

  
 

 

Følgende ble valgt: 
 

 

8.3 Valg av revisor 

   

 

Følgende ble valgt: 

 

 

Møtet hevet kl:  


